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Fujitsu(富士通)是世界领先的日本信息通信技术(ICT)企业，提供着全方位的技术产品、解决方案

和服务。在全球拥有约17万名员工，客户遍布世界100多个国家。我们凭借在ICT领域的丰富经验

和实力，致力于与客户携手共创美好的未来社会。富士通集团(东京证券交易所上市代码：6702)

截至2013年3月31日财政年度的合并收益为4.4兆日元(470亿美元)。

如需更多资讯，请浏览：http://www.fujitsu.com

Fujitsu is the leading Japanese information and communication technology (ICT) company offering 

a full range of technology products, solutions and services. Approximately 170,000 Fujitsu people 

support customers in more than 100 countries. We use our experience and the power of ICT to shape 

the future of society with our customers. Fujitsu Limited (TSE:6702) reported consolidated revenues of 

4.4 trillion yen (US$47 billion) for the fi scal year ended March 31, 2013.

For more information, please see:   http://www.fujitsu.com

关于Fujitsu(富士通)集团
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YOUR DESIRED PARTNER

We offer our customers expertise in total system solutions for 

Asia’s key applications area. FSL ASIA provides value-added 

solutions through the following deliverables.

● A comprehensive range of products 
●  An Integrated System Solution that are application and market 

specifi c 
●  Competent design-in and application support including Design 

Centres and Technology Centres
●  Well-established distribution network to facilitate prompt 

customer service and support.

「PROVIDING HIGHEST QUALITY &VALUE TO CUSTOMERS」

您期望的合作伙伴

富士通在亚洲主要应用领域内，为客户提供各种系统解决方案

的专门技术。除此之外，富士通半导体亚太还通过以下途径提

供增值解决方案。

● 一套规格完备的产品

● 一套针对应用与市场的综合系统解决方案

● 强有力的设计和应用支持，包括设计中心和技术中心

● 完善的分销网络用以迅速应对客户的需求和支持

「为客户提供性价比最高的产品与服务」

关于富士通半导体亚太集团(FSL Asia)

富士通半导体(上海)有限公司(FSS)和富士通半导体亚太有限公司(FSP)在整合成统一的富士通半导体亚太集团(简称FSL Asia)的基础上，积极

运用灵活的商业模式和通力合作的方式分别为亚太各个地区提供富士通电子元器件产品的销售、市场开发及数字音视频、汽车电子、消费

电子及移动方面解决方案的技术支持服务。

此外，为了实现整个亚太地区的技术支持，FSL Asia于香港、上海及新加坡设立IC设计中心，于上海、香港及台湾设立系统解决方案设计中

心，支持ASSP的design-in及ASIC产品，努力为客户提供具有成本竞争力的IC。这些设计中心与客户、设计伙伴、研发资源及其他零部件供

应商进行沟通、协调、共同开发完整的解决方案，从而形成一个完整的亚太地区设计、开发及技术支持网络。

富士通半导体(上海)有限公司(FSS)

富士通半导体(上海)有限公司是富士通在中国的半导体业务

总部，于2003年8月成立，负责统筹富士通在中国半导体的销

售、市场及现场技术支持服务，在北京、深圳及大连等地均设

有分公司。

富士通半导体(上海)有限公司的产品包括Customized SoCs 

(ASICs), 代工服务，专用标准产品(ASSPs)和铁电随机存储器,它

们是以独立产品及配套解决方案的形式提供给客户，并应用于

广泛领域。

Fujitsu Semiconductor (Shanghai) Co.,Ltd.

Fujitsu Semiconductor (Shanghai) Co., Ltd. (FSS) was established 
in August 2003 as Fujitsu's semiconductor business representative 
in China. Headquartered in Shanghai, it has branch offi ces in 
Beijing, Shenzhen and Dalian, to provide sales and service support 
to customers throughout China. 

FMC offers an extensive range of products from Customized SoCs 
(ASICs),Foundry Service, application-specifi c standard products 
(ASSPs) and Ferroelectric RAMs (FRAMs), that can be supplied as 
product or complete solution.  

About Fujitsu Semiconductor Limited Asia

Collaborating collectively on its distinct strengths and expertise, Fujitsu Semiconductor (Shanghai) Co Ltd, and Fujitsu Semiconductor Pacifi c Asia 
Ltd collectively form Fujitsu Semiconductor Limited Asia (FSL Asia), to provide a one-stop center for its semiconductor products to all customers 
in the Asia-Pacifi c region. Apart from sales and marketing of semiconductor products, FSL Asia also offers fl exible business and system solutions 
for the digital AV, automotive, consumer electronics, and mobile markets, as well as design and technical support for customers locally and 
regionally.

With IC design center strategically located in Hong Kong, Shanghai,Singapore and solution design center located in Shanghai, Hong Kong and 
Taiwan, FSL Asia can speedily and competitively meet customers’ stringent design-in requirements on ASSP and ASIC products. With heavy 
investments in design and engineering capabilities and application support resources, complemented by a regional network of design partners, 
suppliers and distributors, FSL Asia readily delivers innovative and value-added solutions and varied range of products to its target markets in the 
Asia-Pacifi c region.

富士通半导体亚太集团(FSL Asia)：

1.富士通半导体(上海)有限公司

● 上海总部

● 北京分公司

● 深圳分公司

● 大连分公司

2.富士通半导体亚太有限公司

● 香港总部

● 台湾分公司

● 新加坡分公司

● 槟榔屿分公司

FSL Asia Group of Companies:

1.Fujitsu Semiconductor (Shanghai) Co., Ltd.

● Shanghai Headquarters
● Beijing Branch
● Shenzhen Branch
● Dalian Branch

2. Fujitsu Semiconductor Pacifi c Asia Ltd.

● Hong Kong Headquarters
● Taiwan Branch
● Singapore Branch
● Penang Branch
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富士通半导体亚太有限公司(FSP)

富士通半导体亚太有限公司作为富士通半导体事业体系之一

员，主要负责富士通半导体在香港、台湾及南亚市场的半导体

销售、市场及现场技术支持服务。

富士通半导体亚太有限公司的产品包括Customized SoCs (ASICs), 

代工服务，专用标准产品(ASSPs)和铁电随机存储器。

Fujitsu Semiconductor Pacifi c Asia Ltd.

Fujitsu Semiconductor Pacifi c Asia Ltd. (FSP) dedicates its 
resources to the design and development of semiconductors 
products and solutions for customers across Asia Pacifi c Region. 
It also provides semiconductor sales and support services to 
customers in Hong Kong、Taiwan、ASEAN、Oceania and India. 

FSP product offerings include Customized SoCs( ASICs),Foundry 
Service, application-specifi c standard products (ASSPs) and 
Ferroelectric RAMs (FRAMs).
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「最先进的LSI技术助客户开拓未来」
Cutting-edge LSI technology opens the door to the
future for our customers.

客户的
多元化需求
客户的

多元化需求
客户的

多元化需求

FUJITSU SEMICONDUCTOR
先进的LSI技术

Cutting-edge LSI technology

NeedsNeedsNeeds

SeedsSeedsSeeds

晶圆代工服务

Foundry services

ASIC

ASSP

存储器 FRAMMemories FRAM 

丰富的产品及全
面

的
服

务

Wide range of products and services

    
Products

 & Service

产品
PRODUCTS

PRODUCTS品

PRODUCTS
PRODUCTS

市场对LSI的要求越来越多：更高性能、更多功能、更高质量，并且更小、更轻、更低功耗，

以及全球范围内的稳定供货保障。能满足如此多样化需求的，

唯有整合实力胜出的LSI合作伙伴。富士通半导体最先进的LSI是客户最强有力的合作伙伴。

The market keeps demanding more of LSIs: higher performance, higher functionality, and higher quality, in 
addition to smaller sizes, reduced weight, and lower power consumption. All this, plus the assurance of a stable 
supply throughout the world. Responding to these diverse customer needs requires an LSI partner that excels at 
overall capability. Fujitsu Semiconductor's leading-edge LSIs make us a powerful partner for our customers.

esponding to Diverse Needs 
                with Leading-edge LSIR
最先进的LSI应对多元化需求
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ASSP(特定用途IC)

富士通半导体为个人电脑、手机、通信网络、汽车、文件、图像处理等各种系统提供专用标准产品(ASSP)。其中包括：针对个人电脑及数

字音像设备的USB 3.0-SATA桥接LSI；针对图像处理的转码器、编解码器；针对数码相机的图像处理系统LSI“Milbeaut”。并同时进行实现

向司机立体地、全面地告知车周围接近物体的“全方位监控系统”、及人与车内外信息相通的“综合HMI(人机接口)系统”等图像处理功

能SoC的开发。富士通半导体以最先进的LSI技术为客户提供高性能、多功能的产品。

ASSPs (Application Specifi c Standard Product)

Fujitsu Semiconductor provides ASSPs for various systems such as personal computers, mobile phones, communication networks, automobile, 
fi les, and image processing. This product line includes USB 3.0-SATA bridge LSIs for PCs and audio visual equipment, transcoders and codecs for 
image processing, and the "Milbeaut" image processing system LSIs for digital cameras. We develop graphics SoCs, for solutions such as “360° 
Wraparound View System” that provides the driver with a 3-D view of the area around the vehicle without missing anything, and “Integrated 
HMI System (Human Machine Interface)” which links humans with information inside and outside the car. This accumulation of leading-edge 
LSI technologies provides for the development of products offering high performance and high functionality.

ASICs

Fujitsu Semiconductor provides ASIC solutions optimized for our customers' needs based on the wide range of technologies and the broad IP 
lineup. Further we support our customers' development of leading-edge SoC, by using our advanced technologies, energy effi cient solutions, 
and development platforms to meet the customers’ needs for advanced development of software, reduction of development time, quality 
improvement, low-energy consumption and effi cient use of space.

ASIC

富士通半导体通过广泛的技术知识及丰富的宏命令为客户提供最优的ASIC解决方案。在客户的最前沿SoC开发中，通过利用最先进技术、省

电解决方案、平台型开发菜单，满足客户进行软件早期开发、缩短开发周期、高品质、低功耗、省空间化的要求。

存储器

高质量、高性能的铁电存储器“FRAM(Ferroelectric Random Access Memory)”是富士通半导体系统存储器的核心。FRAM兼具即使切断

电源也可以保持数据的非挥发性及随时读写的性质。数据存储时无需电池，较EEPROM(Electrically Erasable and Programmable Read-

Only Memory)、闪存相比具有快速写入、反复擦写、低功耗的特点。本公司运用上述特点，通过通用独立存储器、RFID用LSI等FRAM产

品，满足对品质有较高要求的客户的需求。

Memories

Fujitsu Semiconductor provides high-quality and high-performance FRAMs (Ferroelectric Random Access Memory) as the core memory for 
systems. FRAM combines non-volatility, so that data is not lost when the power is cut off, with random access. A battery back-up is not required 
for data preservation. Compared to EEPROMs (Electrically Erasable and Programmable Read-Only Memory) and Flash memories, FRAM offers 
advantages of high writing speeds, greater read-write cycle endurance, low power consumption. Leveraging the company's unique strengths, we 
can respond to the demands of customers for high quality, with FRAM products such as generalpurpose standalone memories, and LSIs for RFID.

晶圆代工服务

富士通半导体可根据客户的版图设计数据，进行掩模和晶圆的制造。还可根据客户需求提供晶圆制造后从晶圆测试、封装到LSI测试的一站

式服务。在提供此服务过程中，我们的支持团队竭尽全力满足客户的要求。此外，我们还通过生产信息提供服务—“FF-eSERVE”，在线

向客户提供商业上所需的各类数据。

Wafer Foundry Services

The standard procedure at our foundry service is to receive the full layout data as designed by our customers, then to generate the masks 
and produce the wafers. Based on the customer's requirements we can also offer wafer sorting, assembly and LSI module tests. Our support 
team makes every effort to satisfy customers' requests. In addition, through the manufacturing information service “FFeSERVE” we provide 
customers with various kinds of online data necessary for their business.
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「畅想未来，我们助您梦想成真」

超高端产业设备╱High performance

移动通信╱Mobile

汽车电子╱Automotive

视频设备╱Video equipment

Picture your dream.We make your dream come true.

FUJITSU SEMICONDUCTOR 
面向应用的解决方案╱Application-oriented solutions

解决方案
SOLUTIONS

为了解决客户当前的课题并应对新一代市场的要求，

富士通半导体运用最先进的技术集中力量发展移动通信、汽车电子、视频设备、

超高端产业设备等四个对技术创新要求最高的领域，并全面支持各领域的创新。

例如，开发高频技术及加密技术，支持新一代移动通信环境；

推出仪表盘控制环境及先进车载网络，加速汽车智能化；

提供音/视频设备解决方案，带给您全新视频体验；

开发高性能超级电子计算机及光传输设备，改善社会基础设施。

In order to help our customers today and respond to the demands of the next-generation market 

with our leading-edge technologies, Fujitsu Semiconductor is focusing our capabilities on the four 

areas that demand the most revolutionary technologies: mobile, automotive, advanced imaging, 

and high performance (industrial equipment). We are supporting innovations in each of these fi elds 

through our overall capabilities of LSI. For example, we provide high-frequency technology and 

encryption technology to support next-generation mobile environments, advancements in dashboard 

environments and in-vehicle networks to accelerate the intelligence of vehicles, solutions for audio-

video equipment to bring new experiences of images, and high-performance supercomputers and 

optical transmission devices for upgrading social infrastructures.

pplication-Oriented Solutions 
  Accelerating Leading-edge MarketsA
面向应用的解决方案促进前沿市场
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Mobile

Fujitsu Semiconductor provides solutions to the infrastructures and 

terminals of next-generation high-speed wireless communication 

such as LTE and 4G in order to realize an advanced mobile network 

society in which networks can be accessed from anywhere through 

a wide array of devices. The increasingly effi cient mobile terminals 

achieve reduced power consumption and high-defi nition graphics, 

using image processing LSIs.

移动通信

富士通半导体提供LTE、4G等新一代高速无线通信基础设施和终

端解决方案，实现高度的移动网络社会，让各种设备可在任何

地方访问网络。通过图像处理LSI，使性能不断强化的移动终端

实现高画质化并降低功耗。

Automotive

In the automotive fi eld, where there are continual advances 

in driving, safety and environmental performance, Fujitsu 

Semiconductor is providing graphics LSI solutions for next-

generation dashboards that display a variety of highly detailed 

information, developing and supplying CAN (Controller Area 

Network) and FlexRay control systems, which are in-vehicle 

networks, as well as LSI for information and video in-vehicle 

network solutions. Further, we contribute to the development of 

human-centric eco-friendly cars through a global development 

framework of in-vehicle equipment manufacturers and vehicle 

manufacturers.

汽车电子

在行驶性能、安全性能、环境性能不断提升的汽车领域，富士

通半导体针对高精度显示各种信息的新一代仪表盘提供图形LSI

解决方案；在车载网络领域，开发并提供面向CAN(Controller 

Area Network)和FlexRay控制系统、以及信息和影像车载网络解

决方案的LSI产品。此外，我们携手车载设备制造商和汽车厂

商，通过全球化开发体系，为以人为本的环保汽车的开发做出

贡献。

Advanced Imaging

We are advancing full HD video support for digital cameras, mobile 

devices, surveillance cameras, and in-vehicle cameras based on 

LSI technology that supports the H.264 compression format and 

implementing real-time compression and decompression of full 

HD. We are also working on new image-processing technology. 

We contribute to realizing new digital imaging environments 

using a wide range of video-processing LSI technologies such 

as transcoder and codec ASSPs (Application Specifi c Standard 

Product) that implement full HD recording capabilities with low 

power consumption.

视频设备

实现全高清实时压缩和解压、支持压缩编码方式H.264的LSI技

术，富士通半导体以此支持数码相机、移动设备、监控摄像

机和车载摄像头的全高清动画飞速发展。我们开发新的图像

处理技术，致力于运用广泛的影像处理LSI技术实现新数码影

像环境，如实现全高清录像功能的低功耗转码器和编解码器

ASSP(Application Specifi c Standard Product：特定用途LSI)等。

High Performance (Industrial Equipment)

Fujitsu Semiconductor boasts an unparalleled performance record 

and overwhelming technical prowess, including development of 

CPUs for the "next-generation supercomputer" being promoted 

by the Ministry of Education, Culture, Sports, Science, and 

Technology, components enabling 100Gbps optical transmission, 

and ASICs for servers. We are providing leading-edge technologies 

in the industrial fi eld, which demands high performance and 

high reliability. Our competitive advantages include responding 

to customers' needs with fully featured IPs (Intellectual Property) 

and applicationoriented technologies.

超高端产业设备

富士通半导体在该领域拥有绝对领先的技术实力和无与伦比的

业绩，开发并提供日本文部科学省推动的“新一代超级计算

机”项目专用CPU；实现100Gbps光传输的组件；服务器用ASIC

等。利用功能全面的IP(Intellectual Property)和面向应用的解决

方案满足客户的需求，向要求高性能、高可靠性的产业领域提

供最先进的技术。

Mobile
Mobile

MobiMob

Automotive
Automotive

ii

Video Equipment
Video Equipment

i

High Performance
     (Manufacturing Equipment)

High Performance
     (Manufacturing Equipment)
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技术支持中心
R&D SUPPORT CENTERSR&D SUPPORT CENTERS&D SUPPORT CENTERS

R&D SUPPORT CENTERS持中心

系统解决方案设计中心

上海，香港，台湾

使命

● 开发周期短且极具价格优势的集成电路以满足客户的需求

主要业务活动

● 为数码影音应用开发应用型标准产品(ASSP)

● 为移动与无线应用开发应用型标准产品(ASSP)

● 逻辑设计: ASSP / SoC 产品

● 嵌入式闪存设计

最新动态

● 汽车电子解决方案

● 数码照相机/移动手机方案

● 机顶盒/电视方案

SOLUTION DESIGN CENTRE

Shanghai, Hong Kong, Taiwan

Mission
●  Develop cost-competitive Integrated Circuits with fast turn 

around time to satisfy our customers’ needs

Key Activities
● Develop ASSP products for Digital AV applications
● Develop ASSP products for Mobile & Wireless applications
● Embedded fl ash memory macro designs

Latest Development
●  Automotive electronics System
● DSLR/Compact DSC/Mobile
● STB/TV Solution

IC设计中心

上海，香港，新加坡

使命

●  为当地客户提供专用集成电路(ASIC)的设计支持，如布局布线、

IP集成等等

主要业务活动

● 标准单元&结构化专用集成电路(ASIC)设计流程和方法

● 专用集成电路规格确定的全包式服务

● 高速输入／输出定制和开发服务

● 提供ARM 集成服务

● IP 验证和集成服务

● 在设计过程的不同阶段提供设计咨询服务

IC DESIGN CENTRE

Shanghai, Hong Kong, Singapore

Mission
●  Provide ASIC design services to regional customers including 

place & route, DFT, IP integrations, etc. 

Key Activities
● Standard cell & structure ASIC design methodology support
● Turnkey services from RTL to GDSII
● High speed I/O design support & consultation
● ARM Core integration services
● IP validation & integration services
● Design consultation at various design stages
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绿色环保元器件解决方案
ECO-DEVICE SOLUTIONSECO-DEVICE SOLUTIONSECO DEVICE SOLUTIONS

ECO-DEVICE SOLUTIONS
绿色环保元器件

「为实现低碳、富足社会做出我们的贡献」
We aim to be a company that contributes to 
the realization of a rich, low-carbon society.

Fujitsu Semiconductor is working on environmental activities based 

on the "Green Policy 2020" midterm environmental vision of the Fujitsu Group. 

We are both progressing with activities such as reducing greenhouse gases and 

reducing wastes while also helping improve the environmental performance of 

our customers' products through low power consumption and small footprint 

eco-device solutions. We are continuing to give consideration to the environment 

through the entire life cycle from design and development to manufacturing, 

logistics, and operation. We are also expanding activities that contribute to the environment, 

such as afforestations programs in various regions around the world.

ontributing to a low-carbon 
      society with eco-device solutionsC
绿色环保元器件解决方案为低碳社会服务
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基于富士通集团的中期环境展望 “Green Policy 2020”，富士通半导体致力于环境保护。

公司开展减少温室效应气体排放量和废弃物产生量等活动，

同时通过开发和提供低功耗、省空间型环保元器件解决方案，帮助客户提高产品环境性能。

我们在从设计开发阶段至生产、物流和使用过程的整个产品生命周期中提高环保意识，

并在世界各地开展植树造林等环境保护活动。

ENVIRONMENTAL ACTIVITIES



双电层电容器
Electric double-layer capacitors

减轻产品生命周期各阶段对环境的负荷

努力在LSI的开发设计至材料采购、制造、物流、销售、使用等所有阶段减轻环境负荷、减少全球环境污染。

所有工厂废除PFOS

配合全氟辛烷磺酸(PFOS)限制法规，实现全公司废除PFOS。

大幅减排CO2

Fujitsu Semiconductor Technologies,Inc.引进可蓄

电式“双电层电容器”，解决瞬时电压降低问

题，并实施冷冻机和锅炉等设备的优化和高效

率化。与过去依靠热电联产系统解决瞬时电压

降低的措施相比，新技术实现了能耗降低和CO2

减排。

Total elimination of PFOS throughout the entire company

Total elimination of PFOS (Per-fl uoro octane sulfonate) has been 
completed throughout the entire company in accordance with the 
regulations on PFOS.

Broad reductions in CO2 emissions

Reducing the load on the environment through the entire lifecycle

We are striving to reduce the load on the environment and prevent pollution of the global environment in all stages of work from 
development and design of LSIs to material procurement, manufacturing, logistics, sales, and operation.

At the Fujitsu Semiconductor Technologies, "electric 
double-layer capacitors" that can store electricity have 
been introduced as a measure against instantaneous 
voltage drop. Also, refrigerators, boilers, and other 
equipment have been updated with higher effi ciency 
equipment. This enables us to reduce energy consumption 
and CO2 emissions.

FRAM(铁电存储器)

FRAM即使切断电源也可以保持数据的非挥发

性，数据存储时无需电池，且数据写入时电

流较小，因此可大幅削减功耗。FRAM具有快

速写入、最大1012次写入的耐擦除性、低功耗

的特点，十分适合作为需连续读取数据的智

能电表的存储器。

FRAM (Ferroelectric Memory)

FRAM is a non-volatile memory, which keeps data 
even when the power is cut. Since battery back-
up is not required for data preservation, and the 
current required during writing is low, it greatly 
reduces the power consumption. FRAM offers the 
advantages of high write speed, up to ten trillion 
read-write cycles, and low power consumption, 
making it optimal memory for smart meters where 
continuous data collection is essential.

地上数字化用调谐器模块

兼具业界最高等级的移动信号接收特性及业界

最小模块(19mm×19mm)特点的车载4多样化调

谐器模块，运转时功耗低、且内置相关部件，

因而能减少周围元器件及封装面积。

Digital TV tuner module for automotive

This 4-diversity tuner module for automotive, not 
only boasts the industry's highest level of mobile 
reception, but, at 19mm×19mm, it is the industry's 
smallest module. In addition to its low power 
consumption when in operation, the internally 
mounted peripheral components help reduce the 
number of discrete components, as well as the 
overall area required for mounting.

环保元器件为客户产品开发做贡献

富士通半导体开发和提供环保型设备与解决方案，实现产品的低功耗、高效率、小型轻便、节省资源和环保性能，为减轻

客户的环境负担做出贡献。

Contributing to customer products through the creation of environmentally friendly devices

Fujitsu Semiconductor is helping reduce the environmental impact of our customers' products through the development and 
provision of environmentally friendly devices and solutions that promote reduced power consumption, increased effi ciency, 
reduced size and weight, reduced consumption of resources, and built-in eco-functions benefi t.

在全球范围内开展各种环保活动

通过各种环境保护活动，富士通半导体谋求与国际社会和地区社会的共存共荣。

Developing various initiatives to contribute to the environment on the global stage

Fujitsu Semiconductor is aiming to exist and prosper together with the international community and local communities through 
initiatives to contribute to the environment.

“播种春天”公益体验日
(上海：富士通半导体(上海)有限公司)

Public Benefi t Experience Day of Sow Spring
(Shanghai: FUJITSU SEMICONDUCTOR 
(SHANGHAI) CO.,LTD.)

植树造林活动
(香港：富士通半导体亚太有限公司)

Afforestry initiative 
(Hong Kong: FUJITSU 
SEMICONDUCTOR PACIFIC ASIA LTD.)

种植薰衣草幼苗
(福岛县：会津若松工厂)

Planting lavender seedlings 
(Fukushima Prefecture: 
Aizuwakamatsu Plant)
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销售公司及经销商

公司联络信息

上海

富士通半导体(上海)有限公司

上海市浦东新区芳甸路1155号

浦东嘉里城办公楼30层

邮编：201204

电话：(86 21)6146 3688

传真：(86 21)6146 3660, 6146 3680

北京

富士通半导体(上海)有限公司北京分公司

北京市朝阳区东四环中路56号远洋国际中心A座15F

邮编：100025

电话：(86 10)5969 1600

传真：(86 10)5969 1611

深圳

富士通半导体(上海)有限公司深圳分公司

深圳市深南东路5002号地王商业中心4509室

邮编：518008

电话：(86 755)2583 0028

传真：(86 755)8246 1510

大连

富士通半导体(上海)有限公司大连分公司

大连市沙河口区软件园东路44号24号楼402B室

邮编：116023

电话：(86 411)3999 0600

传真：(86 411)3999 0680

Shanghai
Fujitsu Semiconductor (Shanghai) Co., Ltd.
30/F, Kerry Parkside, 1155 Fangdian Road, Pudong New Area, Shanghai 
201204, PRC
Tel : (86 21) 6146 3688
Fax : (86 21) 6146 3660, 6146 3680

Beijing
Fujitsu Semiconductor (Shanghai) Co., Ltd.
Beijing Branch
Room 1501B, 15th Floor, Tower A, Ocean International Center, No.56
Dong Si Huan Zhong Rd., Chaoyang District Beijing 100025, PRC
Tel: (86 10) 5969 1600
Fax: (86 10) 5969 1611

Shenzhen
Fujitsu Semiconductor (Shanghai) Co., Ltd.
Shenzhen Branch
Rm 4509, Di Wang Commercial Centre
5002 Shen Nan Dong Rd
Shenzhen 518008
Tel: (86 755) 2583 0028
Fax: (86 755) 8246 1510

Dalian
Fujitsu Semiconductor (Shanghai) Co., Ltd.
Dalian Branch
Rm.402B, Building 24, No.44 East Software Park Road, Shahekou District, 
Dalian 116023
Tel: (86 411) 3999 0600
Fax: (86 411) 3999 0680

Sales Offi ces Contact Information
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   HYDERABAD

NEW DELHI

MUMBAI
PUNE

QINGDAO

   NANJING

CHENGDU XIAMEN TAIWAN

XIAN
BEIJING

SHANGHAI

SHENZHEN
HONG KONG

PHILIPPINES

    THAILAND

MALAYSIA

AUSTRALIA

BANGALORE

SINGAPORE

NEW ZEALAND

DALIAN

CHENNAI

HAERBIN

GUANGZHOU

SUZHOUHANGZHOU

North Asia South Asia

CHINA
Beijing Mingxin Technologies Co. Ltd
北京明新视讯科技有限公司
http://www.smingxin.com/

Edal Electronics Co., Ltd. 
易達電子有限公司 
http://www.edal.com.hk/

Hobos Technologies Co., Ltd.
上海本宏电子科技有限公司
http://www.hobos.com.cn

Jetronic Technology Ltd.
创兴电子科技有限公司
http://www.jetronic.com/

Kaga (H.K.) Electronics Ltd.
加賀電子(香港)有限公司

Lierda Science & Technology Co., Ltd.
利尔达科技有限公司
http://www.lierda.com

Mostyle Corporation
時尚科技股份有限公司
http://www.mostyle.com.tw/

Shenzhen E-shine Digital Technology Co., Ltd. 
深圳宇声数码技术有限公司
http://www.e-shine.cn/

Shanghai Huian Imports and Exports Co., Ltd.
上海慧安进出口有限公司

Shanghai JingXi Electronics Info. System Co,Ltd.
上海京西电子信息系统有限公司
http://www.jing-xi.com/

Shenzhen Huazhou Science & Technology Co., Ltd.
深圳市华胄科技有限公司
http://www.huazhoucn.com

Tokyo Electron Device Hong Kong Ltd.
香港华桑电子有限公司
http://www.teldevicehk.com/

Tsuzuki Densan H.K. Co. Ltd.
都築電産香港有限公司
www.tsuzuki-densan.co.jp

ZLG-MCU Development Co., Ltd.
广州周立功单片机发展有限公司
http://www.zlgmcu.com

SINGAPORE
Excelpoint Systems (Pte) Ltd.
http://www.excelpoint.com

NP Online Pte. Ltd.
http://www.np-online.com

Serial Microelectronics Pte Ltd.

Hoei Electronics (S)  Pte. Ltd. 
http://www.hoei-elec.co.jp/

Tsuzuki Densan Singapore Pte. Ltd.
http://www.tsuzuki-densan.co.jp/

Tokyo Electron Device Singapore Pte. Ltd.
http://www.teldevice.co.jp

INDIA
Excelpoint Systems (India) Pvt Ltd.
http://www.excelpoint.com

RaByte Electronics Pvt Ltd.
http://www.rabyte.com

Millennium Semiconductors
http://www.millenniumsemi.com/

Serial Microelectronics Pte Ltd.

THAILAND
Excelpoint Systems International (Thailand) Co., Ltd.
http://www.excelpoint.com

Electronics Source Co., Ltd.
http://www.es.co.th

Serial Microelectronics Pte Ltd.

INDONESIA
Excelpoint Systems (Pte) Ltd.

Teck International Pte Ltd. 

Serial Microelectronics Pte Ltd.

VIETNAM
Excelpoint Systems( Pte) Ltd.
http://www.excelpoint.com

Lionex Elctronics (S) Pte Ltd.
http://www.lionex.com.sg/

Serial Microelectronics Pte Ltd.

Oceania

AUSTRALIA
Excelpoint Systems (Pte) Ltd.
http://www.excelpoint.com

Crest Technologies Pty Ltd.
http://www.cresttech.com.au

NEW ZEALAND

Excelpoint Systems (Pte) Ltd.

F.T. Logistics Centre Ltd.
http://www.ftis.com.sg

MALAYSIA
Excelpoint Systems Sdn. Bhd. 
http://www.excelpoint.com

Serial Microelectronics Pte Ltd.

PHILIPPINES
Excelpoint Systems (Pte) Ltd.
http://www.excelpoint.com

Serial Microelectronics Pte Ltd.

HONG KONG
Edal Electronics Co., Ltd. 
易達電子有限公司
http://www.edal.com.hk/ 

Jetronic Technology Ltd.
创兴电子科技有限公司
http://www.jetronic.com/

Hoei Hong Kong Co., Ltd.
宝永香港有限公司
http://www..hoei.com.hk

Tokyo Electron Device Hong Kong Ltd.
香港华桑电子有限公司
http://www.teldevicehk.com/

Tsuzuki Densan H.K. Co. Ltd.
都築電産香港有限公司
www.tsuzuki-densan.co.jp

TAIWAN
ASEC International Corporation 
亚硅科技股份有限公司
http://www.asec.com.tw/

Micromax International Corp.
福邦科技國際股份公司
http://www.micromax.com.tw/

Mostyle Corporation
時尚科技股份有限公司
http://www.mostyle.com.tw/

Signal Electronic Co., Ltd. 
欣宏電子股份有限公司
http://e-signal.com.tw/

公司联络信息 Sales Offi ces Contact Information

香港

富士通半导体亚太有限公司

香港新界沙田香港科学园绿景楼二楼

电话：(852)2336 3232
传真：(852)2314 4207
http://cn.fujitsu.com/fsp

台湾

香港商富士通半导体有限公司

台湾分公司

台北市松山区长春路451号10楼

电话：(886 2)2719 2011
传真：(886 2)2545 3690
http://cn.fujitsu.com/fsp/tw

新加坡

富士通半导体亚太有限公司

新加坡分公司

新加坡大成街三十号面包物语企业总部大楼九楼三室

邮编 : 534013
电话  :  (65) 6281 0770
传真  :  (65) 6281 0220
http://sg.fujitsu.com/semiconductor/

Hong Kong
Fujitsu Semiconductor Pacifi c Asia Ltd.
2/F, Green 18 Building, Hong Kong Science Park,Shatin, N.T., Hong Kong
Tel : (852) 2736 3232
Fax : (852) 2314 4207
http://cn.fujitsu.com/fsp

Taiwan
Fujitsu Semiconductor Pacifi c Asia Ltd.
Taiwan Branch 
10FI., No.451, Chang-Chun Rd., Taipei 105, Taiwan
Tel: (886 2) 2719 2011
Fax: (886 2) 2545 3690
http://cn.fujitsu.com/fsp/tw

Singapore
Fujitsu Semiconductor Pacifi c Asia Ltd.
Singapore Branch
30 Tai Seng Street, #09-03 BreadTalk IHQ, Singapore 534013
Tel: (65) 6281 0770
Fax: (65) 6281 0220
http://sg.fujitsu.com/semiconductor/

Malaysia
Fujitsu Semiconductor Pacifi c Asia Ltd.
Penang Branch Offi ce
Block B, 303-3-30, Krystal Point Jalan Sultan Azlan Shah Sungai Nibong 
Penang, Malaysia 11900
Tel : (604) 645 2050
Fax : (604) 645 6658

DISTRIBUTION NETWORK
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